
 

 

Številka: 013-2/2024-2 

Datum: 5. 3. 2024 

ZAPISNIK 

2. seje članov Sveta staršev OŠ Mislinja, 

ki je bila 5. 3. 2024, ob 16.30 v glasbeni učilnici OŠ Mislinja 

 

PRISOTNI: lista prisotnosti priložena (13) 

ODSOTNI – opravičeno: (6) Grušovnik Nives, Štraser Eva, Mrak Peter, Zaveršnik 

Mateja, Hrovat Ana, Konečnik Franja 

PRISOTNI – vabljeni: Vesna KREBL, pomočnica ravnateljice 

 

P r e d l a g a n    j e    n a s l e d n j i  

  

D N E V N I    R E D : 

1. Pregled sklepov prejšnje seje Sveta staršev OŠ Mislinja; 

2. Analiza 1. ocenjevalnega obdobja, realizacija pouka; 

3. Predlogi in vprašanja. 

 

Sejo je vodil predsednik Sveta staršev OŠ Mislinja, Luka Pavlič. Uvodoma je lepo 

pozdravil ravnateljico Natalijo Aber Jordan, pomočnico ravnateljice Vesno Krebl in 

člane sveta staršev. 

 

Predsednik je predlagal dnevni red, ki so ga člani prejeli skupaj z vabilom na 2. sejo 

Sveta staršev. 

Člani Sveta staršev niso imeli pripomb na podan predlog dnevnega reda, zato je bil 

sprejet 

SKLEP 1: Predlagani dnevni red so člani sveta staršev soglasno sprejeli. 

Sprejeto s 13; 13 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 



 

 

Predsednik sveta staršev Luka Pavlič preide k točki ena. 

 

K 1/ 

Luka Pavlič, predsednik Sveta staršev OŠ Mislinja, predstavi članom Sveta staršev OŠ 

Mislinja sprejete sklepe na njihovi prejšnji seji. 

 

Člani Sveta staršev OŠ Mislinja niso imeli pripomb na pregled sklepov prejšnje seje, 

zato je bil sprejet 

SKLEP 2: Sprejete sklepe prejšnje seje so člani sveta staršev soglasno potrdili. 

Sprejeto s 13; 13 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

Predsednik Sveta staršev OŠ Mislinja, Luka Pavlič, povabi k besedi pomočnico 

ravnateljice Vesno Krebl,  da predstavi Analizo 1. ocenjevalnega obdobja za šolsko leto 

2023/2024, realizacijo pouka. 

 

K 2/ 

Pomočnica ravnateljice Vesna Krebl najprej lepo pozdravi prisotne člane in preide k 

točki dve. Pomočnica pove, da gre za seznanitev o učno-vzgojnih rezultatih v 1. 

ocenjevalnem obdobju in z realizacijo pouka.   

Poročilo o učno-vzgojnih rezultatih v 1. ocenjevalnem obdobju zajema naslednja 

področja: 

• Realizacija pouka in načrtovanih dejavnosti; 

• Učni uspeh, vzroki in načrti za naprej; 

• Pot do uspešnega učenja in izzivi; 

• Vzgojno delovanje – opažanja, izzivi, s čim nam uspeva; 

• Prednostna področja – formativno spremljanje, digitalna pismenost, zdravi 

medsebojni odnosi in skrb za dobro počutje; 

• Sodelovanje s starši. 



 

 

Pomočnica ravnateljice pove, da smo prišli do opažanj, da v šoli prihaja do prikritega 

nasilja (izven prostorov nadzora). Zato ponovno prosi predstavnike članov sveta 

staršev, da obvestijo ostale starše, da v kolikor se pojavi fizično ali psihično nasilje med 

učenci, naj to takoj sporočijo v šolo. Le na tak način lahko nastale težave sprotno 

rešujemo. 

Pomočnica ravnateljice pove, da smo prišli tudi do opažanj, da ima vedno več otrok 

dostop do neprimernih vsebin (pornografija) in da prihaja do veliko konfliktov med 

učenci zaradi prekomerne uporabe socialnih omrežij. 

• Erasmus, mobilnost učencev 

Pomočnica ravnateljice pove, da bi z novim šolskim letom 2024/2025 vpeljali drugačen 

pristop vključevanja otrok v projekt Erasmus. Predlaga, da bi vzpodbudili otroke z manj 

priložnostmi in jim omogočili mobilnost. Staršem predstavi mobilnost brez izmenjave. 

To pomeni, da za otroka, ki bi šel na izmenjavo k družini v tujino, potem ne bi bil pogoj, 

da mora gostiti otroka iz tujine. Pomočnica ravnateljice pravi, da se razmišlja, da bi 

našo podružnično šolo v Završah uredili tako, da bi bilo tam omogočeno bivanje otrok. 

Nabavili bi nekaj postelj in naredili manjšo preureditev šole. Tako bi lahko na 

podružnični šoli v času izmenjave bivali učenci iz tujine, z njimi pa tudi naši otroci in 

učitelji, ki so vključeni v projekt.    

Pri mobilnosti bi spodbujali zeleno (trajnostno) potovanje, kar pomeni potovanje, pri 

katerem se za več kot polovico potovanja uporabljajo prevozna sredstva z manjšimi 

emisijami (vlak, avtobus ali souporaba avtomobila). Namesto letalskega prevoza bi 

tako učenci imeli možnost potovanja tudi z drugimi prevoznimi sredstvi. Nekateri 

otroci imajo tudi strah pred letenjem in bi jim tako omogočili potovanje z vlakom ali 

avtobusom. Odločali bi se tudi za države, ki so nam bližje. Obiskali bi npr. sosednjo 

Hrvaško, Italijo, Avstrijo …    



 

 

Pomočnica ravnateljice Vesna Krebl pove, da je naše predloge izpostavila že danes 

zato, ker si želimo, da bi bilo z novim šolskim letom 2024/2025 glede mobilnosti 

učencev vse dorečeno. Zato  prosi starše, naj premislijo o teh predlogih, podajo še oni 

kakšno idejo in se na naslednji seji dokončno določijo novi pristopi pri projektu  

Erasmus. 

Predstavnica devetega razreda je pohvalila obisk učencev na Norveškem. Pove, da je 

njihova celotna družina imela zelo prijetno izkušnjo z obiskom otroka z Norveške. 

Glede predloga za izmenjavo učencev z manj priložnostmi pove, da bo šola težko 

ocenjevala, kdo izmed otrok ima socialni primanjkljaj.  

• Kodeks oblačenja v šoli 

Pomočnica ravnateljice Vesna Krebl na koncu predstavitve izpostavi kodeks oblačenja. 

Pove, da nekateri otroci v šolo prihajajo neprimerno oblečeni. Fantje z neprimernimi 

napisi na majicah, punce pa premalo oblečene in preveč naličene. Predstavnike staršev 

prosi, da o neprimernem oblačenju otrok obvestijo še ostale starše. Predstavniki 

članov staršev so se s tem strinjali.     

Nekateri člani so mnenja, da se jim zdi ena ura za izvedbo govorilnih ur prekratka in da 

si pri naročanju preko spleta (aplikacija MS Bookings) ta ura hitro zapolni.  

Predstavnica staršev iz 9. razreda spomni starše, da se lahko dogovorijo za individualno 

govorilno uro z učiteljem. 

Na koncu starši pohvalijo izvedbo predavanja za starše, ki je potekalo v mesecu 

oktobru v dvorani Lopan. Predlagajo še več tako kvalitetnih predavanj in da se 

predavanja navezujejo na aktualno problematiko v šoli.  

   

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je bil soglasno sprejet 

SKLEP 3: Člani Sveta staršev OŠ Mislinja so bili seznanjeni z Analizo 1. ocenjevalnega 

obdobja in realizacijo pouka. 



 

 

Sprejeto s 13; 13 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

Predsednik Sveta staršev OŠ Mislinja Luka Pavlič preide k tretji točki dnevnega reda in 

povabi člane k predlogom in vprašanjem. 

 

 

K 3/ 

Predstavnica petega razreda prosi, da se ob ponedeljkih šolska zapornica odpre ob 

14.50 in ne ob 16.00. Pove, da je ponedeljek tisti dan, ko se ob 15. uri izvajajo štiri 

športne dejavnosti hkrati. Parkirišče pod šolo in dovoz do šole je polno zaseden. Starši 

morajo avtomobile parkirati ob glavni cesti.  Zato prosi ravnateljico, da se šolska 

zapornica odpre ob 14.50, da bi lahko starši parkirali na zgornjem parkirišču in bo tako 

poskrbljeno tudi za varnost otrok.   

Člane sveta staršev še zanima, če se je vožnja z motornimi kolesi v šolo in uporaba 

mobilnih telefonov umirila. 

Pomočnica ravnateljice pove, da sta se obe zadevi umirili. Zahvali se članom, da so o tej 

problematiki v jeseni obvestili ostale starše, kar je pripomoglo, da se je zadeva uredila.  

 

Člane ponovno zanima problematika na šolski avtobusni postaji, ali se pojavljajo  

problemi in kaj je z izgradnjo novega postajališča - nadstreška. Starši so mnenja, da je 

to leseno postajališče dotrajano in da bi se moralo postaviti postajališče, ki je obdano s 

steklom, tako kot so novejše avtobusne postaje ob magistralnih cestah. S tem bi 

omogočili boljši pregled nad otroki na avtobusni postaji.  

    

Nadaljnje razprave ni bilo.  

   

Predsednik Sveta šole OŠ Mislinja Luka Pavlič se ravnateljici in pomočnici ravnateljice 

ter članom sveta staršev zahvali za udeležbo in sodelovanje na 2. seji in jim zaželi 



 

 

prijeten preostanek dneva. Člane staršev, kateri so predstavniki v Svetu zavoda, pa 

spomni, da nadaljujejo s sejo v zbornici.   

 

Seja se je zaključila ob 17.40. 

  

Zapisnik zapisala:    Predsednik Sveta staršev OŠ Mislinja: 

Tatjana ROŠER      dr. Luka PAVLIČ 

 

 

 

 

 


